
Verksamhetsberättelse ÅBK 2023 

Styrelsen har bestått av: Björn Jacobsson ordf, Jan Fahlgren vice 
ordf ( till och med augusti), Torbjörn Hägnander kassör, Lars 
Jerkrot sekreterare, Thomas Algotsson hamnkapten, Bengt-Åke 
Jonsson registrator, Johan Olofsson ledamot, Suppleanter har 
varit Jan Folke och Bo Carlsson, dessutom har valberedningen 
medverkat vid tre stycken tillfällen. 

Styrelsen har haft 15 protokollförda möten under året förutom ett 
antal ej protokollförda arbetsmöten.  

Årsmöte hölls den 26 februari i Österängs bygdegård, där vi innan 
förhandlingarna fick information av sjöräddning sällskapet, 
(Mariestadstationen) Bosse berättade hur allting startade samt 
deras verksamhet.  

Vi har haft fyra stycken arbetsdagar i hamnen, två på våren och två 
på hösten, med bra deltagande.  

Nattvakten har fungerat bra under året. 

Vi har haft ca 900 gästnätter av båtar, husbilar- och vagnar och 
räknat 2,5 person per gästande enhet blir detta ca 2 250 personer 
som gästat vår anläggning under 2023, många återkommer år 
efter år, vi har inte annonserat på något sätt utan fått en spridning 
genom mun till mun metoden. 

Mycket av våran verksamhet under året har handlat om husbygget, 
vi fick under våren klart med bygglovet, så inga mer överklagningar 
kan göras, Mark och Miljödomstolens beslut i januari har givit  
bygglovet laga kraft vilket nu gör det möjligt att planera för 
uppförandet av servicehuset.  
 
Vi har tittat på och diskuterat en rad olika förslag, om hur vi skall 
gå tillväga.  



Vi fick 2021 ett lånelöfte på 1 500 000 kr med en Kommunal 
borgen kopplad till vår arrendetid.  

Vi har skrivit om arrendet till ett 25-årigt anläggningsavtal för att 
bättre kunna hantera lån till vårt nya servicehus.  

Eftersom vår Kommunala borgen måste lyftas efter 2 år från 
beslut och besvär mot bygglovet inkommit, har tiden runnit iväg 
och vi måste ta allt från början och en ny ansökan om Kommunal 
borgen har lämnats in för att motsvara det nya anläggningsavtalet. 

I och med det nya anläggningsarrendet så tar Kommunen ut en 
avgift för de som arrenderar mark av kommunen på 10 000 kronor  
årligen. Detta gäller för alla.  

Vi har haft flera möten med Leader NV Skaraborg under året som 
sitter på pengar som skall fördelas ut till olika projekt, och där vi 
kände att deras vision stämde överens med vår och har lämnat in 
en ansökan om att få bidrag till vårat klubbhusbygge. 

En stor del av hösten har vi jobbat med offerter från entreprenörer, 
för att kunna ordning ställa en budget för bygget. Allting tar tid och 
vi insåg att vi inte skulle kunna använda oss av de sex moduler 
som finns kvar utan lade ut dessa för försäljning. I december så 
blev ett köpedokument klart och modulerna kommer under våren 
att försvinna. Vi har bestämt oss för att låta Lövångersbygg göra i 
ordning en byggstomme åt oss, exakt enligt ritningen som vi har 
fått bygglov på.  

Det börjades att förberedas och grävas ner elkabel under 
senhösten så att vi har vårat egna abonnemang, kylan och snön 
tog vid så att vi kommer att göra detta färdigt under våren, vi 
kommer i samband med detta även att förbereda för fiber genom 
att lägga ner detta i våran grävning, vilket innebär att hamnen 
området kommer att ha tillgång till Wifi.   



I hamnen har vi under året bytt ut vattenledningarna till 
färskvattnet på kajerna, då läckage upptäckts och risk för 
ytterligare läckage fanns. Plastkopplingar har ersatts av 
metallkopplingar etc. 
 
Under året har samarbetsavtal gjorts med Boängen Teknink AB, 
som för egen verksamhet kommer att nyttja del av kajen närmast 
kranen samt få del av kajen för egen fast båtplats. 
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